
 

 

Provincie OOST-VLAANDEREN 
Arrondissement GENT 

 

 
OCMW RAAD VAN DONDERDAG 28 MEI 2020 

 
Aanwezig: Ben D'Haene, voorzitter ocmw-raad. 

Elsie Sierens, burgemeester. 
 
Williame Raman, Filip Demeyer, Michaël Vercruyssen, Renaat De Sutter, Eva Rombaut, schepenen. 
 
Roger Lybeer, Etienne Balcaen, Jacques Bouckaert, Carolien Ongena, Alain Torcq, Sofie Vanden Hove, 
Emmanuel Anciaux, Ivan Stevens, Eveline Hoste, Didier Lebrun, Céline De Weerd, Hildegarde Van 
Rompu, Eddy Van de Walle, Laura Van Rentergem, Koen Van Hende, Martinne Plets, Henriette Scheire, 
Helena Verbeke, raadsleden. 
 
Gert Deryckere, algemeen directeur 
 

AGENDA 

Agendapunten van de openbare zitting 

Punten 1 tot en met 3 werden vastgesteld door de voorzitter. 
 

Algemeen bestuur 

Notulen 

1. Goedkeuring notulen OCMW-Raad van 23 april 2020 

Financiën 

Kwartaalrapportering 

2. Vaststellen jaarrekening 2019 - OCMW Destelbergen 

Intergemeentelijke samenwerking 

Algemene vergaderingen 

3. Kennisname notulen Raad van Bestuur Zorgband Leie en Schelde van 8 mei 2020 
 

OPENBARE ZITTING 

Agendapunten 

Algemeen bestuur 

Notulen 

1. Goedkeuring notulen OCMW-Raad van 23 april 2020 

Raadslid Plets (Groen) zegt: ”De notulen van de vorige OCMW-raad waren niet beschikbaar op het 
portaal.” 

Voorzitter D’Haene (Open VLD) zegt: “Blijkbaar heeft collega Stevens ze wel gevonden.” 

Raadslid Lybeer (Groen) zegt: “De notulen van de OCMW-raad bevatten de dagorde van de OCMW-
raad.” 

Voorzitter D’Haene (Open VLD) zegt: “Niet de notulen zelf. Ze worden doorgestuurd. Hoe heeft u ze 
kunnen consulteren, Hildegard?” 

Raadslid Van Rompu (N-VA) zegt: ”Ik vraag eveneens de papieren versie aan het secretariaat. De 
notulen van de vorige raad zitten ook in de envelop.” 



 

Algemeen directeur Deryckere zegt: “Zoiets kan gebeuren. Het is misschien interessant om dat te 
melden. Als we dat nu pas te weten komen, kunnen we daar niets meer aan veranderen natuurlijk. ... Als 
ik het portaal raadpleeg, zie ik dat de notulen als bijlage aan het dossier zijn gepubliceerd op 13 mei.” 

Raadslid Balcaen (Sp.A) zegt: “Ik heb ook het verslag niet gekregen. Ik heb daarvoor gebeld naar 
Eveline.  

Algemeen directeur Deryckere zegt: “De notulen worden toegevoegd aan de agenda van de volgende 
raad. Ik weet niet wat er is fout gelopen. Misschien moeten we toch eens onderzoeken hoe het komt dat 
u dat niet ziet. De datum van publicatie staat erbij. De besluiten zijn bij de dagorde gevoegd. Misschien is 
daar een vergissing in het spel. Het zittingsverslag zit bij de notulen. Zijn er bepaalde zaken van de vorige 
OCMW-raad die nog moesten genotuleerd worden, maar die er niet bij zitten?” 

Voorzitter D’Haene (Open VLD) zegt: “Dat weten ze natuurlijk niet. Ze hebben ze niet gezien.” 

Algemeen directeur Deryckere zegt: “Sowieso zijn de notulen toegevoegd als bijlage. Ze kunnen dus 
goedgekeurd worden. Mochten er problemen zijn met het zittingsverslag.... Het zittingsverslag maakt in 
regel geen deel uit van de notulen en moet ook niet goedgekeurd worden. De besluiten zijn sowieso 
toegevoegd als bijlage.” 

DE RAAD, 

Bevoegdheid 

Artikel 32 en 74 van het decreet lokaal bestuur dat stelt dat de notulen van de vergadering van de 
OCMW-raad onder de verantwoordelijkheid van de algemeen directeur worden opgesteld 
overeenkomstig artikelen 277 en 278. 

Juridisch kader 

Artikel 278 van het decreet lokaal bestuur dat stelt dat de notulen van de vergadering van de raad voor 
maatschappelijk welzijn, in chronologische volgorde, alle besproken onderwerpen vermelden, alsook het 
gevolg dat werd gegeven aan de punten waarover de raad voor maatschappelijk welzijn geen beslissing 
heeft genomen. Ze maken melding van alle beslissingen en het resultaat van de stemmingen. Behalve bij 
geheime stemming en in geval van individuele toekenning of terugvordering van maatschappelijke 
dienstverlening vermelden de notulen hoe elk lid gestemd heeft. Van deze verplichting kan worden 
afgeweken voor beslissingen genomen met unanimiteit. 

Feiten en context 

Elk lid van de raad voor maatschappelijk welzijn heeft het recht tijdens de vergadering opmerkingen te 
maken over de redactie van de notulen van de vorige vergadering. Als die opmerkingen door de raad 
voor maatschappelijk welzijn worden aangenomen, worden de notulen in die zin aangepast. 

Vormvereisten 

Artikel 28 en 74 van het decreet lokaal bestuur stelt dat de vergaderingen van de raad voor 
maatschappelijk welzijn openbaar zijn, behalve in de uitzonderingsgevallen zoals voorzien onder §1, 1° 
en 2e lid. 

Motivering 

Een ontwerp van de notulen worden ten minste acht dagen voor de dag van de vergadering ter 
beschikking gesteld van de raadsleden. 

Financiële aspecten 

// 

Interne communicatie 

// 

Externe communicatie 

De notulen van de openbare zitting worden gepubliceerd op www.destelbergen.be . 

BESLUIT: Unaniem 

Enig artikel. De OCMW-raad keurt de notulen van 23 april 2020 goed. 

http://www.destelbergen.be/


 

Financiën 

Kwartaalrapportering 

2. Vaststellen jaarrekening 2019 - OCMW Destelbergen 

Schepen Demeyer (Open VLD) licht toe en vraagt de goedkeuring. 

Raadslid Torcq (CD&V) zegt: “Ik herhaal mijn opmerking die ik gemaakt heb in de commissie. Vanuit de 
fractie zijn we er voorstander van om de meerjarenplanning niet in de augustus-september te plannen 
maar dichterbij de afsluiting van de vorige jaarrekening. Waarom? Omdat je dan onmiddellijk een 
overzicht hebt. We hebben nu geluk dat het een positieve balans is. Er zijn meer inkomsten via de 
personenbelasting dan voorzien, maar evengoed kan het omgekeerd zijn. Dat kan een zware implicatie 
hebben op ons meerjarenplan en in dit geval op 2020. Als je dan als beleidsmaker beslissingen wil 
nemen, dan doe je dat een beetje met de vinger in de lucht, omdat je geen zicht hebt op de 
meerjarenplanning. Onze vraag is dus om dat zo dicht mogelijk bij elkaar te zetten.” 

Schepen Demeyer (Open VLD) zegt: “Ik heb daar inderdaad akte van genomen. Als ik juist ben, doen we 
het nu al een maand vroeger dan anders. Normaalgezien wordt in juni pas de jaarrekening vastgesteld. 
Maar inderdaad, ik check bij de financieel directeur of het realistisch is om dat nog te vervroegen.” 

Raadslid Torcq (CD&V) zegt: “Het gaat niet over de afsluiting. Dat kan uiteraard pas als alle gegevens 
beschikbaar zijn. Het gaat over de impact op de meerjarenplanning.” 

Schepen Demeyer (Open VLD) zegt: “Dat klopt. We hebben hier natuurlijk wel een zicht op het verschil 
tussen wat de effectieve situatie was eind 2019 en wat er gebudgetteerd was, maar inderdaad, wat de 
impact daarvan is op de meerjarenplanning zie je pas bij de budgetwijziging in 2020 en dat komt eraan in 
september. Ik neem op met de financieel directeur hoe we dat nog beter op elkaar zouden kunnen 
afstemmen.  

Raadslid Plets (Groen) zegt: “Ik heb nog een vraag in verband met het SVK. Er zijn blijkbaar bepaalde 
verschillen door de huurprijs. Blijft die huurprijs gelijk of gaat die naar omhoog na renovatie?” 

Schepen Rombaut (N-VA) zegt: “Als de waarde van de woning met 10% verhoogd wordt, dan kan de 
huurprijs aangepast worden. Als het volledige dak bijvoorbeeld geïsoleerd wordt, zal de woning 
waarschijnlijk stijgen in waarde. Als dat 10% meer is dan hetgeen daarvoor het geval was, dan kan de 
huurprijs opnieuw onderhandeld worden.” 

Raadslid Plets (Groen) zegt: “Staat daar dan een limiet op? Als dat de spuigaten uitloopt, weet ik niet in 
hoeverre we dan nog over sociale verhuur kunnen spreken.” 

Schepen Rombaut (N-VA) zegt: “Er wordt altijd ook vergeleken met de marktprijs van de private markt. 
Die prijs wordt met ongeveer 20% verminderd en dat is dan de prijs die het SVK onderhandelt.” 

Raadslid Plets (Groen) zegt: “En moeten de mensen het huis verlaten tijdens de renovatie? Of gebeurt de 
renovatie als ze daar nog wonen? En kan de huurprijs ook verhoogd worden als de mensen er blijven in 
wonen?” 

Schepen Rombaut (N-VA) zegt: “Meestal is het de eigenaar die de aanpassingen doet als er een 
bepaalde huurder vertrekt. Als dat een zodanige waarde-impact heeft, is het bijna niet mogelijk dat de 
huurder er blijft in wonen.” 

Raadslid Plets (Groen) zegt: “Ik heb ook gelezen dat de poetsdienst vanuit de Zorgband zou afgebouwd 
worden.” 

Schepen Rombaut (N-VA) zegt: “Bij een aantal mensen die heel langdurig ziek zijn, zal gekeken worden 
of zij het werk nog steeds kunnen uitvoeren. Zolang wij die mensen moeten betalen, zonder er inkomsten 
van te hebben via de poetsdienstcheques, ontstaat er een heel groot verschil natuurlijk. Zoals beslist in 
het college, mag het verlies dat die dienstencheque-onderneming heeft, een bepaald bedrag niet 
overschrijden. We gaan dus kijken hoe we dat het best kunnen handhaven.” 

Raadslid Plets (Groen) zegt: “Ik heb de indruk dat er toch het één en ander mank loopt in de poetsdienst. 
Ik hoor van klanten dat het niet erg prettig is om samen te werken. Het zijn vaak oudere mensen die 
gebruik maken van de poetsdienst. En vooral nu, in deze periode, is het toch belangrijk dat de huizen 
hygiënisch proper blijven. Het sanitair bijvoorbeeld.” 

Schepen Rombaut (N-VA) zegt: “In het begin van de coronacrisis hebben de mensen van de poetsdienst 
de keuze gekregen of ze wilden doorwerken of niet. Mensen die het niet zagen zitten en geen risico 
wilden nemen, zijn op tijdelijke werkloosheid geplaatst. Ik kan me voorstellen dat het voor de dienst niet 
altijd gemakkelijk geweest is om de planning te herwerken. Men heeft wel voorrang gegeven aan oudere 



 

mensen. De tweeverdieners werden even achteruit geschoven. Daar gaat het immers slechts om 
comfortzorg. Ik ga er zeker op wijzen dat die communicatie moet verbeteren.” 

Raadslid Plets (Groen) zegt: “Het is vooral belangrijk dat mensen weten of er iemand komt, of niet.” 

Schepen Rombaut (N-VA) zegt: “Ik ga het zeker meenemen.” 

Raadslid Van Hende (N-VA) zegt: “De jaarrekening is positief geëvalueerd geweest. Ik heb daar eigenlijk 
weinig aan toe te voegen. Er zijn inderdaad een paar vragen gesteld, die zijn ook genotuleerd geweest. 
De schepen heeft daarnet ook bevestigd dat er zal bekeken worden of het proces kan versneld worden. 
Verder heb ik daar geen opmerkingen over, behalve misschien dat we de financieel directeur willen 
bedanken voor de presentatie. Dat was zeer overzichtelijk, hetgeen toch niet evident was.” 

DE RAAD, 

Bevoegdheid 

Decreet lokaal bestuur van 22 december 2017, meer bepaald artikel 78, tweede lid, 4° dat bepaalt dat de 
raad voor maatschappelijk welzijn bevoegd is voor het vaststellen van de beleidsrapporten vermeld in 
artikel 249 

Juridisch kader 

Decreet betreffende de organisatie van de openbare centra voor maatschappelijk welzijn van 19 
december 2008, meer bepaald artikel 173 

Decreet lokaal bestuur van 22 december 2017, meer bepaald artikel 260  

Besluit van de Vlaamse Regering betreffende de beleids- en beheerscyclus van de gemeenten, de 
provincies en de openbare centra voor maatschappelijk welzijn van 25 juni 2010 

Ministerieel besluit van 1 oktober 2010 en latere wijzigingen tot vaststelling van de modellen en de 
nadere voorschriften van de beleidsrapporten en de toelichting ervan en van de rekeningstelsels van de 
gemeenten, de provincies en de openbare centra voor maatschappelijk welzijn; 

Ministerieel besluit van 9 juli 2013 betreffende de digitale rapportering van gegevens van de beleids- en 
beheercyclus van de gemeenten, de provincies en de openbare centra voor maatschappelijk welzijn;  

Beslissing van de OCMW-raad van 19 december 2019 betreffende budgetwijziging 2019/02 

Feiten en context 

De jaarrekening omvat een beleidsnota, een financiële nota en een samenvatting van de algemene 
rekeningen. De beleidsnota geeft het beleid weer dat de gemeente gedurende het financiële boekjaar 
heeft gevoerd. De beleidsnota omvat een toelichting over de financiële toestand van de gemeente en 
verwoordt de aansluiting met de financiële nota. De financiële nota bevat minstens de exploitatierekening, 
de investeringsrekening en de liquiditeitenrekening. De samenvatting van de algemene rekeningen omvat 
de balans en de staat van opbrengsten en kosten. 

De jaarrekening wordt vastgesteld voor 30 juni van het boekjaar dat volgt op het boekjaar waarop de 
rekening betrekking heeft. 

Vormvereisten 

Gunstig advies van het managementteam op 4 mei 2020 

Goedkeuring ontwerp jaarrekening 2019 door het vast bureau op 12 mei 2019 

Motivering 

Het voorliggende rapport bevat alle informatie zoals wettelijk voorgeschreven en is tot stand gekomen op 
basis van de nodige controles. 

Financiële aspecten 

Het resultaat op kasbasis bedraagt 2 613 128 euro in de jaarrekening 2019, dat is meer dan wat 
geraamd was in het eindbudget (2 332 400 euro) en het initieel budget (1 013 872 euro). 

De autofinancieringsmarge bedraagt 655 056 euro in de jaarrekening 2019, dat is meer dan wat 
geraamd was in het eindbudget (500 975 euro) en het initieel budget (16 819 euro). 

Interne communicatie 

// 

  



 

Externe communicatie 

// 

BESLUIT: 

Voor de fractie Open VLD stemmen voor: Elsie Sierens, Ben D'Haene, Filip Demeyer, Michaël 
Vercruyssen, Jacques Bouckaert, Sofie Vanden Hove, Eveline Hoste, Céline De Weerd 

Voor de fractie N-VA stemmen voor: Williame Raman, Renaat De Sutter, Eva Rombaut, Emmanuel 
Anciaux, Hildegarde Van Rompu, Koen Van Hende 

Voor de fractie Groen onthouden zich: Roger Lybeer, Martinne Plets 

Voor de fractie SP.a onthouden zich: Etienne Balcaen, Eddy Van de Walle, Helena Verbeke 

Voor de fractie CD&V onthouden zich: Carolien Ongena, Alain Torcq, Ivan Stevens, Didier Lebrun, 
Laura Van Rentergem 

Enig artikel. De raad voor maatschappelijk welzijn keurt de jaarrekening 2019 van het OCMW van 
Destelbergen goed. 

 
Henriette Scheire (raadslid, Vlaams Belang) komt de zitting binnen. 

Intergemeentelijke samenwerking 

Algemene vergaderingen 

3. Kennisname notulen Raad van Bestuur Zorgband Leie en Schelde van 8 mei 2020 

Schepen Rombaut (N-VA) licht toe. 

Raadslid Torcq (CD&V) zegt: “Wat betreft de glasvezelkabel: we doen daar niet aan mee om de bekende 
redenen. Ik ben wel geïnteresseerd in de financiering. In het geval van een intercommunale is er vaak 
een stretch tussen solidair zijn met de andere deelnemers en de eigen financiën. In dit geval gaat het om 
130.000 euro investering. Hoe zijn de afspraken qua verdeling? Welke kosten worden pro rata verdeeld 
en welke kosten worden projectmatig verdeeld? Nu gaan we daar misschien een beetje baat bij hebben, 
maar eigenlijk niet zoveel.” 

Schepen Rombaut (N-VA) zegt: “De kosten die rechtstreeks kunnen toegewezen worden aan 
Destelbergen, zoals onze eigen personeelsleden, zijn te onzen laste. De overheadkosten, zoals 
boekhoudkosten, worden verdeeld via de verdeelsleutel, waar het aantal bedden, of er een 
dagverzorgingscentrum is, of er serviceflats zijn, bepalend waren. Dat is in de beheersovereenkomst 
vastgelegd. Aangezien de kosten voor de glasvezelkabel specifiek voor ons gemaakt worden, geldt het 
solidariteitsprincipe niet.” 

Raadslid Torcq (CD&V) zegt: “Omgekeerd ook dan? Dan betalen wij ook niet mee aan die 130.000 
euro?” 

Schepen Rombaut (N-VA) zegt: “Ja.” 

Raadslid Lybeer (Groen) zegt: “Waarom zijn de infrastructuurkosten voor het glasvezelnetwerk zo duur 
voor het Kouterhof ten opzichte van de andere centra? Ik begrijp niet goed waarom dat bedrag nu 
plotseling zo extreem hoog is. En waarom kan dat niet gemeenschappelijk gedragen worden? Uiteindelijk 
zal het ICT netwerk ten goede komen aan iedereen die in de Zorgband actief is, en niet alleen aan 
Destelbergen. Een ICT netwerk is per definitie een gemeenschappelijke infrastructuur. Natuurlijk, als we 
telkens kosten gaan toewijzen, is er natuurlijk geen Zorgband maar enkel een conglomeraat waarbij 
iedereen voor zichzelf opkomt. Dat is niet het idee van de Zorgband, dacht ik.” 

Schepen Rombaut (N-VA) zegt: “Dan verwijs ik toch even naar onze algemeen directeur.” 

Algemeen directeur Deryckere zegt: “Het is zo dat we momenteel in opstartfase zitten. Vorig jaar is er 
een inschatting gemaakt van de budgettaire behoefte van ICT per partner. Die overhead, waar ICT onder 
valt, zal op termijn gedeeld worden. Momenteel is er een inschatting gemaakt van een aantal ICT kosten. 
In opstart is het glasvezelnetwerk niet meegenomen bij de vennoten. Dat komt er nu bij omdat dat bij de 
partners blijft. De reden waarom dat bij ons zo duur is, is omdat men onder de R4 of de E17 moet 
passeren. Dat is ten gronde onderzocht door iemand met kennis van zaken. Hij heeft ook het netwerk van 
de Zorgband van het Meetjesland op punt gezet. De afweging is gebeurd op basis van budget en timing. 
Het is de bedoeling om glasvezel aan te sluiten via de Vlaamse verbinding, of een onderboring. Ik denk 



 

dat dat nog niet beslist is. Men wil nu wel tempo maken omdat de huurlijnen die nu worden gebruikt, nog 
duurder zijn dan het aanleggen van glas. Dat is dezelfde afweging als die die we zelf ook hebben 
gemaakt op het moment dat we de sites van het OCMW en de gemeente via glasvezel met elkaar 
hebben verbonden.” 

DE RAAD, 

Bevoegdheid 

Artikel 77 van het Decreet Lokaal Bestuur waarbij de volheid van bevoegdheid door wet of decreet wordt 
toevertrouwd aan het OCMW. 

Juridisch kader 

Titel VIII, hoofdstuk I van het decreet van 19 december 2008 betreffende de organisatie van de openbare 
centra voor maatschappelijk welzijn 

Het decreet van 26 maart 2004 betreffende de openbaarheid van bestuur 

De oprichtingsstatuten Zorgband Leie en Schelde 

Feiten en context 

// 

Vormvereisten 

// 

Motivering 

In de statuten van Zorgband Leie en Schelde is opgenomen dat de goedgekeurde en ondertekende 
notulen van de algemene vergadering en van de raad van bestuur, ter kennis worden overgemaakt aan 
de OCMW-raden van de betrokken OCMW’s en aan de raad van bestuur van het APB Lemberge. 

Financiële aspecten 

// 

Interne communicatie 

// 

Externe communicatie 

// 

BESLUIT: Unaniem 

Enig artikel. De raad neemt kennis van de goedgekeurde en ondertekende notulen van de raad van 
bestuur van Zorgband Leie en Schelde van 8 mei 2020. 

 
 

VRAGEN 
 
Schriftelijke vraag raadslid Stevens nav de gemeenteraad van mei 2020 

 

Vragen betreffende het woonzorgcentrum Kouterhof (antwoorden door de AD Zorgband ) 

Klopt het dat er 18 overlijdens te betreuren vallen binnen ons woonzorgcentrum Kouterhof ? 

Er zijn inderdaad 18 overlijdens te betreuren; echter 5 Covid gerelateerd 

In dat geval veronderstel ik dat deze kamers allemaal blijven leegstaan ?  

Gezien er vanuit Vlaanderen een opnamestop is ingezet sinds 13/03/2020 staan de kamers leeg.  Enkel 
dringende opnames vanuit het ziekenhuis zijn mogelijk. 

en dat er dus geen ontvangsten tegen overstaan . 

Indien dit zo is, veronderstel ik dat daartegenover een dagelijkse minontvangst is van ongeveer 2000 
euro per dag of ongeveer 60.000 euro per maand. 



 

Door deze minder bezetting van ongeveer 20% zal vermoedelijk de RIZIV bijdrage voor de komende 
maanden ook dalen. 

Klopt niet.   

Gezien Vlaanderen beslist heeft een opnamestop door te voeren wordt de leegstand m.i.v. 13/03 
praktisch integraal gecompenseerd: 

• RIZIV inkomsten / forfaitaire dagprijs: blijft integraal behouden op 100% bezetting 

• dagprijs bewoner wordt voor 90% (min 10% = minprijs voedingskost) gecompenseerd door 
Vlaanderen voor de leegstaande bedden  

 

Ook de inkomsten van de maaltijden zijn vermoedelijk sterk teruggelopen, gezien het sociaal restaurant 
en de dagopvang geen maaltijden meer afnemen. 

Gezien Vlaanderen tevens beslist heeft om de dagopvang te sluiten, worden tevens voor de dagopvang 
voorzien in financiële compensaties – 3 ledig: 

• compensatie dagprijs: 18 euro per daggast per gesloten dag 

• compensatie basistegemoetkoming zorg: wordt tevens gecompenseerd voor de sluitingsdagen 

• compensatie werkingssubsidies: gesloten dagen tellen niet mee in de berekening – m.a.w. zullen 
niet leiden tot een beperking van de werkingssubsidies 

 

Klopt het dat het aantal te bereiden middag maaltijden met de helft is afgenomen? 

Wegens verplichte sluiting van het DVC en het LDC (met sociaal restaurant) zijn uiteraard het aantal te 
bereiden maaltijden op dagbasis gereduceerd.  Anderzijds is de vraag vanuit de assistentiewoningen 
gestegen ( +10 extra afnemers).  Verder heeft uiteraard de leegstand in het WZC ook een gevolg voor 
het aantal te bereiden maaltijden in het WZC. 

 

Graag verneem ik hoe de Zorgband dit financieel verlies zal dragen? Worden in deze financiële 
inspanningen van de gemeente verwacht? 

In ieder geval vraagt onze CD&V-fractie om al het nodige te ondernemen om dit financieel verlies te 
beperken, zonder dat de prijzen in de toekomst voor zowel het sociaal restaurant, de dagopvang als het 
rusthuis verhoogd worden en uiteraard maximaal rekening houdende met de gezondheid van de 
residenten. 

Tot slot blijven we vanuit de Zorgband – via onze belangenvereniging - bij kabinet Beke erop aandringen 
om tevens financiële compensaties te voorzien voor de extra kosten van de voorbije en komende 
maanden.  Hierbij denken we in eerste instantie aan de aankoop van de persoonlijke 
beschermingsmiddelen, de afwezigheid wegens ziekte en vervanging van personeelsleden, extra kosten 
wasserij, inrichten cohort,… 

We zouden het ten zeerste appreciëren mocht de CD&V fractie Destelbergen onze noodkreet kracht 
kunnen bijzetten op Vlaams niveau. 

 

Vragen betreffende het LOI  

Verder vraag ik mij af hoe het de mensen vergaat die in de Burgstraat verblijven? 

We hebben een groep die het goed met elkaar kan vinden. De Nederlandse lessen zijn intussen bij de 
meesten terug opgestart via videocall en met thuisopdrachten, dus de meesten hebben terug hun 
bezigheid.  

 

Met hoeveel verblijven ze daar momenteel ? 

Het LOI heeft 32 plaatsen. Deze zijn allemaal bezet. 30 in de Burgstraat en 2 in de Steenvoordestraat 

  



 

Wie verblijft er en hoeveel niet begeleide jongeren en kinderen zijn er aanwezig? 

Van de 32 plaatsen zijn er: 

• 7 niet begeleide minderjarigen 

• 5 alleenstaande vrouwen 

• 2 families van 3 personen (ouders met 1 kind) 

• 7 families van 2 personen (waarvan 3 koppels en 4 alleenstaande vrouwen met een kind)  

 

Worden er extra zaken ondernomen om deze mensen bij te staan tijdens deze corona crisis? 

Wij zorgen ervoor dat iedereen de juiste informatie heeft over corona en de maatregelen.  

We voorzien spel- en knutselmateriaal voor jong en oud.  

We zorgen ervoor dat iedereen over het nodige lesmateriaal beschikt zodat ze hun lessen Nederlands 
verder kunnen zetten.  

Voor risicogroepen werd de vervoersdienst ingeschakeld om boodschappen te doen. 

 

Is er Covid-19 vastgesteld?  

Neen. 

 
 

 

 
 

Namens de OCMW raad: 
In opdracht: 

De algemeen directeur, De voorzitter ocmw-raad, 
 
 
 
Gert Deryckere Ben D'Haene 


